

TAEKO TSUNODA

PRESENTED BY SMART SHIP GALLERY



Taeko Tsunoda: MUNEODORU / India ink, mineral paint on Japanese paper, 18,5 x 34 cm, 2021

The Japanese painter Taeko Tsunoda was born in Tokyo and studied at Tama Art University. She is a member of the Japan Artists Federation and chairperson of the 21 Art Association.

Her paintings are both realistic and abstract and appeal to the viewer through a wide range of moods and styles. Tsunoda has won numerous exhibition awards and has participated in numerous exhibitions worldwide, including Japan, Hong Kong, Italy, Germany and Switzerland.

Taeko Tsunoda is presented by

SMART SHIP GALLERY | 6-6-1, Daita Setagaya-ku / Tokyo, 155-0033 / Japan
+81 90 8303 1228 | www.smart-ship.co.jp | www.taeko-tsunoda.com

TAEKO TSUNODA

PRESENTED BY SMART SHIP GALLERY



Taeko Tsunoda: RUFU / India ink, mineral paint on Japanese paper, 21,5 x 34 cm, 2021

Die japanische Malerin Taeko Tsunoda wurde in Tokio geboren und studierte an der Tama Art University. Sie ist Mitglied der Japan Artists Japan Artists Federation und Vorsitzende der 21 Art Association.

Ihre Gemälde sind sowohl realistisch als auch abstrakt und sprechen den Betrachter durch eine breite Palette von Stimmungen und Stilen an. Tsunoda hat zahlreiche Ausstellungspreise gewonnen und hat weltweit an zahlreichen Ausstellungen teilgenommen, unter anderem in Japan, Hongkong, Italien, Deutschland und der Schweiz.

Taeko Tsunoda is presented by

SMART SHIP GALLERY | 6-6-1, Daita Setagaya-ku / Tokyo, 155-0033 / Japan
+81 90 8303 1228 | www.smart-ship.co.jp | www.taeko-tsunoda.com

TAEKO TSUNODA

PRESENTED BY SMART SHIP GALLERY

About Smart Ship Gallery

Smart Ship Gallery was founded in Tokyo in 2011. Smart Ship presents works by contemporary artists from all over the world under the guiding principle that individual dignity and identity can be built up and communicated through art. Smart Ship stands for the promotion of creative thinking. Ship, the ship, traditionally connects not only trade but also art, culture, and the social life of Japan with the world. Smart Ship makes extraordinary creations from all over the world accessible to the public to promote cultural and social creativity with the help of a consciously living intellect.

Art should be more integrated into society, according to Smart Ship's philosophy. In all eras, art is something created by people; its significance lies in the unique human expression in which social realities are reflected. Smart Ship assumes that interest in and demand for art is rooted in elementary humanity, in the longing to understand one's own self and to fill it with life, as well as to allow subsequent generations to participate in it.

Die Smart Ship Gallery wurde 2011 in Tokio gegründet. Smart Ship präsentiert Werke zeitgenössischer Künstler aus aller Welt unter dem Leitgedanken, dass individuelle Würde und Identität durch Kunst aufgebaut und vermittelt werden können. Smart Ship steht dabei für die Förderung des kreativen Denkens. Ship, das Schiff, verbindet traditionell nicht nur den Handel, sondern auch Kunst, Kultur und das gesellschaftliche Leben Japans mit der Welt. Smart Ship macht außergewöhnliche Kreationen aus aller Welt für die Öffentlichkeit zugänglich, um mit Hilfe eines bewusst lebenden Intellekts die kulturelle und soziale Kreativität zu fördern.

Kunst sollte nach Smart Ship's Philosophie stärker in der Gesellschaft integriert sein. Kunst ist in allen Epochen etwas von Menschen Geschaffenes; ihre Bedeutung liegt im einzigartigen menschlichen Ausdruck, in dem sich gesellschaftliche Realitäten widerspiegeln. Smart Ship geht davon aus, dass Interesse und Anspruch an Kunst in elementarer Menschlichkeit wurzeln, in der Sehnsucht, das eigene Selbst zu verstehen und mit Leben zu füllen, sowie nachfolgende Generationen daran teilhaben zu lassen.

Taeko Tsunoda is presented by

SMART SHIP GALLERY | 6-6-1, Daita Setagaya-ku / Tokyo, 155-0033 / Japan
+81 90 8303 1228 | www.smart-ship.co.jp | www.taeko-tsunoda.com